
Zápisnica 

Z 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Nemcovce 

Konaného dňa 18.08.2023 

Na zasadnutí boli prítomní: 

Starosta obce: Jozef Bača 

Poslanci obecného zastupiteľstva: Paedr. Stanislav Hovančík, Mgr. Martin Bača, Radoslav 

Rešetár, Miroslav Mihaľov,  

Poslanec Marián Keresteš sa zo zasadnutia ospravedlnil 

 

Ďalší prítomní:  hlavná kontrolórka obce Ing. Eva Harsághy 

Z tohto zasadnutia bol vyhotovený zvukový záznam 

1. Otvorenie zasadnutia 

5. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Nemcovciach (ďalej len OZ) otvoril a viedol Jozef Bača, 

starosta obce, ktorý privítal prítomných poslancov. 

Na zasadnutí boli prítomní 4 poslanci, (PaedDr. Stanislav Hovančík, Mgr. Martin Bača, Miroslav 

Mihaľov, Radoslav Rešetár).  Starosta skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.   

a) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta určil za overovateľov zápisnice Radoslava Rešetára a Miroslava Mihaľova. 

Poznámky zo zasadnutia bude zapisovať starosta.  

 

b) Schválenie návrhu programu zasadnutia Ocz 

Starosta obce predniesol návrh programu 5. zasadnutia OZ, ktorý bol zverejnený v pozvánke na OZ.  

Návrh programu: 

1. Otvorenie 

a) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
b) schválenie programu rokovania 

2. Kontrola uznesení 

3. Rozpočtové opatrenie č. 1/2023, 2/2023 

4. Návrh VZN 1/2023 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a ŠZ 



5. Návrh VZN 2/2023 o poplatkoch za služby poskytované obcou Nemcovce 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

Starosta vyzval poslancov na doplnenie programu. Martin Bača doplnil bod programu Oprava 

chodníka k Materskej škole, tento bod je presunutý k číslu 4. Starosta pridal bod Použitie rezervného 

fondu do konca roka 2023 a rozpočtové opatrenie 3/2023 , tento bod bol presunutý k číslu 5.  

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie 

 a) určenie zapisovateľov a overovateľov zápisnice 

 b) schválenie programu rokovania 

2. Kontrola uznesení 

3. Rozpočtové opatrenie č. 1/2023, 2/2023 

4.  Oprava chodníka k Materskej škole 

5.  Použitie rezervného fondu do konca roka 2023, rozpočtové opatrenie 3/2023 

6.  Návrh VZN 1/2023 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a ŠZ 

7.  Návrh VZN 2/2023 o poplatkoch za služby poskytované obcou Nemcovce 

8.  Diskusia 

9. Záver 

 

Návrh uznesenia č. 1 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach 

a) schvaľuje program 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nemcovciach s predneseným 

doplnením 

Hlasovanie: 

Za:  4/4   



Proti:  0  /4        

Zdržal sa:  0/4 

 

 

2. Kontrola uznesení 

Uznesenia 2,3 a 7 z 31.3.2023 trvá. Ostatné uznesenia sú splnené. Poslanec Hovančík sa informoval 

ohľadom vydaných smerníc pre Materskú školu. Starosta  a p. kontrolórka potvrdil, že smernice sú 

vypracované . 

Návrh uznesenia č. 2 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach  

- Prerokovalo kontrolu uznesení a berie na vedomie informáciu o plnení uznesení. 

Hlasovanie: 

Za : 4/4 

Proti: 0/4 

Zdržal sa: 0/4 

 

 

3. Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 a 2/2023 

Poslancom boli rozpočtové opatrenia doručované k nahliadnutiu pred zasadnutím. Starosta 

vyzval poslancov, ak majú pripomienky. Poslanec Hovančík žiadal prejsť jednotlivé body 

rozpočtového opatrenia. Ing. Harsághy vysvetlila jednotlivé položky v príjmovej časti 

a výdavkovej časti rozpočtových opatrení.  

 

Návrh uznesenia č. 3 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach  

- Berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 1/2023 a 2/2023 uskutočnené v súlade s § 14 ods. 

2 písmeno a) až d) a ods. 3 zákona č.583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 



Hlasovanie:  

Za:  4/4 

Proti:     0 /4               

Zdržali sa: 0/4 

 

 

4. Oprava chodníka k Materskej škôlke 

Starosta otvoril diskusiu k bodu. Slovo si vzal poslanec Martin Bača, ktorý žiadal doplniť tento bod do 

programu. Okolie Materskej školy je v zlom stave a navrhuje ho dať do poriadku. Chodník v areáli 

škôlky je vo veľmi zlom stave a kvôli bezpečnosti detí je potrebné ho opraviť. Starosta navrhol, aby 

bol chodník opravený po zateplení budovy a väčšiu pozornosť by teraz venoval výpustom, ktoré idú 

zo strechy.  Poslanci nesúhlasia s tým, aby sa počkalo až do zatepľovania budovy. Je potrebné to 

opraviť čím skôr. Navrhujú odsúhlasiť na opravu použitie finančných prostriedkov z rezervného 

fondu. Založiť nové obrubníky, dosypať štrk, položiť zámkovú dlažbu.   

Návrh uznesenia č. 4 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach 

- Schvaľuje, odstránenie havarijného  stavu chodníka pri Materskej škole  

- Schvaľuje použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu na opravu havarijného stavu 

chodníka v MŠ 

 

Hlasovanie: 

Za: 4/4                        

Proti:     0 /4                          

Zdržali sa:      0  /4    

 

 

 



5. Použitie rezervného fondu do konca roka 2023 , rozpočtové opatrenie 3/2023 

Do 31.8. je potrebné do informačného systému zadať použitie finančných prostriedkov 

z rezervného fondu.  Zaplánovanie použitia rezervného fondu do tohto dátumu je možné 

čerpať do konca roka 2023.  

Návrh uznesenia č.5 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach 

- 1. Schvaľuje použitie rezervného fondu v sume 20 000 eur nasledovne: 

a) 10 000 – projektová dokumentácia – zateplenie MŠ 

b) 3000 eur – 1. splátka za odkúpenie pozemku na cintoríne 

c) 7000 eur – oprava chodníka  

 2. rozpočtové opatrenie 3/2023 

Hlasovanie: 

Za:      4/4          

Proti:   0/4                          

Zdržali sa: 0/4 

 

6. Návrh VZN 1/2023 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach 

Starosta otvoril diskusiu. Návrh VZN bol zverejnený na úradnej tabuli obce 

k pripomienkovaniu. Školné sa zvýšilo z 10 eur na 15 eur. Prešlo sa z 2. finančného pásma do 

3. finančného pásma. Stravné spolu bolo doteraz 1,99 a zvýšilo sa na 3,07. Poslanci sa 

zaujímali ako bolo vyrátavané navýšenie sumy. Režijné náklady sa vypočítavali na základe 

skutočného navýšenia energií, zvyšovania miezd a prijatých faktúr za prvý polrok 2023.  

Návrh uznesenia č. 6 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach 



- Schvaľuje návrh VZN 1/2023 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach  

Hlasovanie : 

Za:     4/4            

Proti:   0/4                    

Zdržali sa:0/4 

 

7. Návrh VZN 2/2023 o poplatkoch za služby poskytované obcou Nemcovce 

Starosta otvoril diskusiu. Návrh VZN bol vyvesený na úradnej tabuli obce 

k pripomienkovaniu. Na minulom zasadnutí sa prejednávalo upratovanie priestorov 

kultúrneho domu. Poslanci navrhovali, aby zodpovednosť za poriadok v sále KD (preberanie 

a odovzdávanie KD) , inventár, upratovanie kultúrneho domu by mala mať jedna osoba, 

ktorá za to bude dostávať finančnú odmenu.  Poslanec Hovančík sa zaujímal, či sa starostovi 

podarilo zabezpečiť niekoho, kto bude vykonávať túto službu. Starosta oslovil p. 

Kerestešovú, s ktorou sa však nedohodli. Poslanci mu navrhovali, aby oslovil viacerých ľudí, 

zverejnením oznamu na stránke obce, facebookovej stránke, zverejniť na úradnej tabuli 

v obci. Starosta navrhol, aby si poslanci pozreli VZN okolitých obcí, ako majú vyriešené 

poplatky za prenájom sály KD.  

Je potrebné spraviť inventúru v priestoroch kultúrneho domu, aby sa dokúpil potrebný riad.  

Poplatok za Káblovú televíziu – navrhované je spísať s predplatiteľmi zmluvu o používaní 

káblovej televízie, aby obec mohla odkontrolovať počet ľudí, ktorí ju reálne využívajú.  

Návrh uznesenia č. 7 

Obecné zastupiteľstvo v Nemcovciach  

- Neschvaľuje návrh VZN č. 2/2023 o poplatkoch za služby poskytované obcou Nemcovce 

 

Hlasovanie: 

Za:      0/4                



Proti:    2/4        

Zdržali sa: 2/4 

8. Diskusia  

Starosta otvoril diskusiu. 

Poslanec Mihaľov sa opýtal, či môže opustiť zasadnutie, po odsúhlasení opustil rokovaciu 

miestnosť.  

Poslanec Rešetár –v rozpočte  v položke DHZ je účelovo viazaných 5000 eur. Opýtal sa, či je 

možné ich presunúť na budúci rok, ak sa nevyčerpajú.  Hlavná kontrolórka povedala, že to 

nie je možné. V roku 2024 je 100. výročie založenia DHZ. Hasiči majú záujem dať spraviť 

pamätnú tabuľu. Chceli by zorganizovať , v spolupráci s obcou , hasičskú súťaž. 

Predpokladaný termín pre túto udalosť je 5.7.2024. 

Poslanec Bača – sa pýtal na obecnú oslavu v 2024, či sa niečo plánuje.  Poslanec Rešetár 

navrhuje spojiť oslavy s hasičskou súťažou.  

Poslanec Hovančík – sa opýtal starostu ako hodnotí opravu škôlky a akciu privítanie leta.  

Vysporiadanie pozemku pod domom smútku – na odpoveď slovenského pozemkového 

fondu sa ešte čaká. 

- Inventarizácia majetku obce 

-  Plán rozvoja obce – je potrebné ho spraviť do konca roka 2023 

Akcie obce do konca roka 2023 – kladenie vencov pri pomníku (10.9.), úcta k starším, 

Mikuláš 

- Stránka obce – je potrebné ju upraviť, sprehľadniť.  

K projektovej dokumentácii na zateplenie MŠ – obec čaká na novú výzvu cez envirofond.  

Voda  – obce sú akcionári vo Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti , momentálne sa 

rieši, že 30 percent obci môže prejsť na dlhopisov program, ak budú vybrané.  

Hracie prvky v škôlke – obec získala dotáciu na hracie prvky, časť bude hradená z obecných 

fin. prostriedkov. 



9. Záver  

Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie.  

 

Overovatelia: Radoslav Rešetár ........................................ 

  Miroslav Mihaľov  ..................................... 

 

V Nemcovciach, 18.8.2023 

 

Zo zvukového záznamu prepísal: Mgr. Daniela Pankuchová 

 

 

 

                                                                                                                     Jozef Bača 

         Starosta obce  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


